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Høringsuttalelse - endringer i tollkvoteforskriften som følge av midlertidig avtale mellom Norge og 
Storbritannia fra 1. januar 2021. 

 

Det vises til brev og høringsdokument dater 11.11.2020. 

KLF er glad for at det har kommet på plass en midlertidig avtale med Storbritannia i forbindelse med deres 
utmeldelse av EU. For de sektorer vi representerer, kjøtt og egg, er det er svært begrenset volum som omfattes 
av avtalen. 

I utkastet til utsendt forskriftsendring er det bare ost som ikke fordeles ved auksjon som er omtalt. I vedlegg 1 
til forskriften omtales hvilke tollkvoter som omfattes av forskriften. KLF kan ikke se at det er foreslått endringer 
i Vedlegg 1 slik at de midlertidige kvotene omfattes av forskriften. 

I høringsbrevet fremgår det under «Bakgrunn» at avtalen med Storbritannia innebærer at kjøtt- og eggkvotene 
skal fordeles ved auksjon i samsvar med gjeldende forskrift. Med så begrensende tollkvoter som 4 tonn pølser 
og liknende produkter samt 1 tonn hønseegg, er det uhensiktsmessig at disse fordeles på auksjon. Dette er 
kvanta som det er naturlig å se i sammenheng med annen import for at de skal bli gjennomført. 

KLF foreslår med dette at kvotene for pølser og hønseegg fordeles gjennom «først til mølla-prinsippet», dvs Kap 
2 i forskriften. 

Avslutningsvis gjør vi oppmerksom på at KLF ikke var ført opp som høringsinstans selv om avtalen med 
Storbritannia også omfattet pølser og egg. Vi ber om at Landbruks- og matdepartementet påser at KLF i 
framtiden oppføres som høringsinstans når kvoter innenfor våre sektorer er gjenstand for 
beslutningsprosesser.  
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